Ordered, That J. L. Marett and A. W. Cochran, Esquires, and Mr. John Goudie, be ordered to attend the said Committee, upon Friday next.

Ordered, That A. Stuart, Esquire, a Member of this House, be heard in his place, upon Friday next, as a

Witness before the said Committee.

Second reading of the Lumber Trade Bill.

The Bill refer-

A Bill to amend certain Acts therein mentioned, and for making more ample provision for the regulation of the Lumber Trade, was, according to order, read a second time.

On motion of Mr. Davidson, seconded by Mr. Molson, Resolved, That the said Bill be referred to a Special Committee of five Members, to report thereon with all convenient speed, with power to send for persons and papers.

Ordered, That Mr. Davidson, Mr. Languedoc, Mr. Cuvillier, Mr. Molson, and Mr. Fournier, do compose

the said Committee.

House in Commattee on the Police Bill.

On motion of Mr. Cuvillier, seconded by Mr. Després, Ordered, That the Order of the Day of the twentyseventh of February last, for the House in Committee, on the Bill to repeal in part, and to limit the duration of an Act passed in the fifty-seventh year of His Majesty's reign, intituled, "An Act more effectually to provide for the regulation of the Police in the Cities of Quebec and Montreal, and the Town of Three-Rivers, and for other purposes therein mentioned," be now revived.

The House accordingly resolved itself into the said Committee.

Mr. Speaker left the Chair.

Mr. Després took the Chair of the Committee.

Mr. Speaker resumed the Chair;

And Mr. Després reported, that the Committee had made some progress, and had directed him to move for leave to sit again.

Ordered, That the said Committee have leave to sit

Resolved, That this House will, to-morrow, again resolve itself into a Committee of the whole House, on

Then, on motion of Mr. Viger, seconded by Mr.

The House adjourned.

Wednesday, 4th March, 1818.

mittee on the Bill to prevent children from begging.

The Bill refer-

R. M'Cord, from the Special Committee to whom was referred the Bill to prevent the pernicious custom of allowing children to go about begging, and to provide means of obliging them to earn a livelihood, reported, that the Committee had gone through the Bill, without making any amendment thereto; and he read the Report in his place, and afterwards delivered it, with the Bill, in at the Clerk's Table, where the Report was again read.

On motion of Mr. M'Cord, seconded by Mr. Tas-

chereau,

Vol. 27.

Ordered, That the said Bill be referred to a Committee of the whole House.

Resolved, That this House will, upon Monday next, resolve itself into a Committee of the whole House, on

Mr. Taschereau, from the Special Committee to whom Report of Committee on the Petition of Peter Paddleford and Na-Petition of Pad-thaniel Richardson, reported, that the Committee had examined the allegations of the said Petition, and had come to an opinion thereon, which he was directed to submit to the House, whenever it shall be pleased to receive the same; and he read the Report in his place, and afterwards delivered it in at the Clerk's Table, where it was again read, as followeth:

Your Committee having heard evidence upon the matter referred to them, and considering the diversity of opinions respecting the Spinning Machine for which the Petitioners pray an exclusive right, and it appearing, moreover, that the Petitioners have not given notice in a Public Paper in each District, so that the whole Province might be sufficiently apprized of the demands

Ordonné, Qu'il soit enjoint à James L. Marett et A. W. Cochran, Ecuyers, et à Mr. John Goudie, de paroître, Vendredi prochain, devant ledit Comité.

Ordonné, Qu'Andrew Stuart, Ecuyer, Membre de cette Chambre, soit entendu à sa place, comme témoin, Vendredi prochain devant ledit Comité.

Un Bill pour amender certains Actes y mentionnés, seconde lecture et pour faire de plus amples Provisions pour régler le du Bill du Com-merce des Bois. Commerce des Bois, a été, conformément à l'ordre, lu une seconde fois.

Sur Motion de Mr. Davidson, secondé par Mr. Molson, Résolu, Que ledit Bill soit référé à un Comité Spécial Le Bill référé. de Cinq Membres, pour faire rapport sur icelui, avec toute la diligence convenable, avec pouvoir d'envoyer querir personnes et papiers.

Ordonné, Que Mr. Davidson, Mr. Languedoc, Mr. Cuvillier, Mr. Molson et Mr. Fournier composent ledit

Comité.

Sur Motion de Mr. Cuvillier, secondé par Mr. Després, Chambre en Ordonné, Que l'Ordre du jour du vingt-sept du mois Comité sur le Bill de Police. dernier, pour que cette Chambre se forme en Comité de toute la Chambre sur le Bill pour rappeller en partie et limiter la durée d'un Acte passé dans la cinquanteseptième année du Règne de Sa Majesté, intitulé, "Acte qui pourvoit plus efficacement au Règlement de la Police dans les Cités de Québec et de Montréal, et dans la Ville des Trois-Rivières, et pour d'autres fins," soit maintenant rétabli.

La Chambre s'est en conséquence formée en Comité.

Mr. l'Orateur a laissé la Chaire.

Mr. Després a pris la Chaire du Comité.

Mr. l'Orateur a repris la Chaire;

Et Mr. Després a fait rapport que le Comité avoit fait quelques progrès, et lui avoit enjoint de demander permission de siéger de nouveau.

Ordonné, Que ledit Comité ait la permission de siéger

de nouveau.

Résolu, Que demain cette Chambre se formera de nouveau en Comité de toute la Chambre sur ledit Bill.

Alors, sur Motion de Mr. Viger, secondé par Mr.

La Chambre s'est ajournée.

Mercredi, 4c. Mars, 1818.

R. M'Cord, du Comité Spécial auquel a été référé Rapport du Cule Bill pour prévenir l'habitude pernicieuse de mité sur le Bill
pour empécher
les enfans, et pour pourvoir aux moyens
de leur faire gagner leur vie, a fait rapport que le Comité avoit possé la Bill sans y foire augun amendement. mité avoit passé le Bill sans y faire aucun amendement : Et il a lu le Rapport à sa place, et ensuite l'a remis, avec le Bill, à la Table du Greffier, où le Rapport a été

Sur Motion de Mr. M'Cord, secondé par Mr. Taschereau,

Ordonné, Que ledit Bill soit référé à un Comité de Le Bill référé. toute la Chambre.

Résolu, Que, Lundi prochain, cette Chambre se formera en Comité de toute la Chambre sur ledit Bill.

Mr. Taschereau, du Comité Spécial auquel avoit été Rapport du Coréférée la Pétition de Peter Paddleford et Nathaniel tion de Paddle-Richardson, a fait rapport que le Comité avoit examiné ford et Richardson. les Allégués de ladite Pétition, et avoit formé une opinion sur icelle, qu'il avoit ordre de soumettre à la Chambre, lorsqu'il lui plaira de la recevoir: Et il a lu le Rapport à sa place, et ensuite l'a remis à la Table du Greffier, où il a été lu de nouveau comme suit :

Votre Comité après avoir entendu divers témoignages et vû la diversité d'opinions, à l'égard de la Machine à filer, pour laquelle les Pétitionnaires demandent un Privilége, et paroissant de plus que les Pétitionnaires n'ont pas donné de notice dans un Papier Public de chaque District, pour que toute la Province eût une connoissance suffisante de la demande des Pétitionnaires, il O o